
REVISTA A.VV. SEGON MOLI.                                                              2on  SEMESTRE  2018 

 

1 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

EDITORIAL 

        

EDITORIAL 

La nueva Gobernanza debe nacer 
como una manera de coordinación 
entre municipios y ahí estará la 

Federación de A.A.V.V. 
FED.AS.CI.CA. 

 

ASSOCIACIÓ VEINAL DEL 

SEGON MOLI 

Desprès de 13 anys hem pogut 

traslladar-nos a un nou espai de convivència. 

L’esforç ha segut enorme per part de les Juntes 

Directives de les Associacions que han 

col·laborat. Ens digueren que si aconseguíem ser 

varies Associacions tindríem més facilitat de que 

l’Ajuntament poguera subvencionar el local, com 

estan el 90% dels locals de l’Ajuntament (alguns 

a 2.500€ per mes). Desprès de fer el gran esforç 

estem en les mateixes, l’Ajuntament, per uns o 

per altres no es fa càrrec de les despeses del 

local. Sempre hi ha pegues i discussions 

insalvables que retarden la posada en marxa del 

conveni que gaudeixen les altres Associacions 

(90% d’elles) no sabem on està el problema i 

aixó que estem en un Ajuntament en el que la 

prioritat és la TRANSPARÈNCIA. La gent comença 

a dir que quasi tots són iguals. 
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ELS DESAIGÜES DE LA Ciutat NECessiten que els 

nostres tècnics facen revisions anuals.- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Les inundacions ens venen perseguint des de fa ja uns quants anys tant a la Ciutat com a la Marjalería i la 

majoría de les solucions són el tancar l’espai inundat i a pegar voltes. Lo important quan hi ha inundacions és saber 

on són i fer un estudi de què és el que s’ha de fer per a què no torne a passar, eixa seria la manera normal de 

arreglar les coses. Quan any rere any hi han inundacions en el mateix lloc és que no s’ha treballat com cal. Els 

tècnics són els que tenen que vigilar que l’aigua no torne a inundar un mateix lloc. 

Les clavegueres tenen que ser lo suficientment grans per a que puguen suportar els augments d’aigua en 

cas de pluges. Falta revisar unes quantes clavegueres, desaigües, etc. Ficaré com exemple el fet que hi ha un carrer 

en Castelló de la Plana on, els propis tècnics no saben on desaigües negre de les cases. Preguntats per com està 

distribuïda la canalització de les aigües  trauen la tablet i no saben indicar-te la eixida d’aigües negres.  

 

Tenim una Ciutat que va creixent i cada vegada hi han mes 

arbres per tot arreu, degut a aixó fa que es necessite manteniment. Els 

desaigües cada vegada estan tapats per terra o per les fulles dels 

mateixos arbre. 

La Ciutat es fa moderna i fa falta que l’Ajuntament es 

modernitze amb noves funcions dels seus treballadors per aconseguir 

una ciutat moderna. Se suposa que els regidors i regidores són les 

persones més preparades de cada partit per a portar en davant les 

millores que demana la Ciutadania i amés a més tenen persones 

assessores. A part tenen els districtes i les Associacions Veïnals, que 

som els ulls i les orelles de la resta de la Ciutadania. Sols falta que se 

tinga en contar i se puga avançar en millorar la ciutat. 
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Una cosa que ha sorprès a molta gent ha segut veure uns recipients raros de color verd i que tenen 

una cadena. Una cosa rara que no tenía ni instruccions i que un bon dia es va veure una bicicleta 

enganxada en estos espais. Al final es varem assabentar que eren aparcaments privats per a bicicletes. 

Pensem que no es possible fer negoci del sol urbà a empreses privades. 

Les bicicletes són un dels transports urbans mes importants per a poder circular per una ciutat 

com castelló de la Plana, és un lloc plà i els desplaçaments són no massa llargs. Si l’Ajuntament vol 

potenciar-ho cal continuar amb el que està fent amb les bicis públiques però caldria potenciar les bicis 

particulars i per aixó fan falta encara molts llocs on poder deixar-les. L’exemple major per a la 

ciutadania és l’aparcament de bicis que hi ha davant de l’Ajuntament que moltes vegades està de gom 

a gom. Caldria ficar-ne mes aparca-bicis particulars. S’ha dit per activa i per passiva allà on toca però ni 

cas. Sembla que els papers que cal fer són molts i retarden les decissions. 

Encara ens fan falta uns quans any per a poder arribar a nivell europeu però cal fer camí. 

 

 

 

 

 

Els ulls i les orelles de l’Associació Veïnal i la 

col·laboració amb l’Ajuntament ha fet el que una 

cosa que era evident des de fa anys s’ha pogut 

solucionar ara i ha segut tant fàcil com pintar un 

aparcament de motos abans del pas de zebra, 

fonamental per a qué els estudiants que ixen de l’IES 

o Escola puguen veure si venen cotxes o no, i puguen 

passar sense por de ser atropellats. Aixó és algo que 

ja tindria que estar pintat en tota la Ciutat i estudiat 

en aquells llocs on siga necessari posar el mateix per 

tal que es puga protegir als vianants. 
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ALGUNS DELS NOSTRES REPTES 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

REVISTA DE L’ASSOCIACIÓ 
 

ASSOCIACIÓ  DE  
 

VEINS DEL SEGON MOLI 

 
 

COL.LABORA 

AJUNTAMENT DE CASTELLÓ DE LA PLANA.  

  
 
 
 
 

AJUNTAMENT DE CASTELLÓ DE LA PLANA.  

 
 

Hem anat fent feina, poc a poc però sense 

parar, a pesar dels entrebancs que, 

continuament ens han anat posant. El veïnat i la 

Societat els millors. 

 

La neteja és una de les nostres 

prioritats a tots els nivells en l’entorn en el 

que tenim la nostra “responsbilitat”. 

L’Ajuntament disposa d’una sèrie 

de treballadors alseu servei que pategen 

els carrers i són ells i no la ciudadanía la 

que té la responsabilitat de mantindre la 

ciutat neta i els contenidors de reciclatge 

sempre disponibles a rebre el reciclatge 

que portem les persones responsables  per 

a poder recjclar. 

El regar els carrers es deuría de fer 

en hores de les 8 a les 23h per tal d’evitar 

el soroll que fan els compressors de les 

bombres d’aigua. 

L’Ajuntament ha estat plantany una sèrie 

d’árbres allá on la Ciutadanía li ha anat dient, unes 

vegades amb gran encert i altres al tum tum como si els 

que planten els árbres no foren técncs. Moltes vegades 

ens hem vist sorpresos al comprovar que alló que 

demanem no es cumpleix exactament. 

Existeixen llcos on falta un árbre i tarden un any 

en replantar-los, la regidora corresponent diu que ella 

ordena que es faça la replantació. Algo falla en el 

procediment i aixó sols es sol.luciona treballant. 

Nosaltres anem a continuar fent que la zona 

nord de Castelló tinga un bon aspecto. Seguirem 

escoltant a les persones del nostre entorn per a portar la 

veu a l’Ajuntament. Que es sápiga que la majoria de les 

vegades, les reivindicacions són el resultat d’haver 

escoltat en primer lloc a la gent del nostre entorn. 

 


